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PROTOKÓŁ Nr LI/2018 

z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 
z dnia 22 lutego 2018 r. 

 
 
 

Ustawowa liczba radnych  15 
Liczba radnych obecnych na sesji 12 
Liczba radnych nieobecnych na sesji                     3 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie                1400 

 
 

Radni obecni na sesji: 
 

1. Bartosz Borkowski 
2. Jacek Ciapała 
3. Władysław Czerwiński 
4. Sebastian Gaik 
5. Grzegorz Królik 
6. Ireneusz Kuczyński 
7. Jan Ratajczyk 
8. Konstanty Ruciński 
9. Adam Stobiecki 
10. Sławomir Szczur 
11. Mirosław Włóka 
12. Włodzimierz Warmus 

 
 

Radni nieobecni na sesji: 
  

1. Michał Gaczkowski 
2. Paweł Wąs                                                                                                                                                
3. Rafał Fogiel 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 



2 
 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
 

1. Burmistrz Sulejowa            Wojciech Ostrowski 
2. Skarbnik Gminy                                                             Michał Kieszkowski 
3. Kierownik Referatu OR                                                 Ilona Zawisza 
4. Radca prawny                                                                 Piotr Organka 
5. Kierownik Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska    Katarzyna Cieślik 

 
 

 
Punkt 1 

 
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 
Otwarcia LI sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Burmistrza Sulejowa, 
Skarbnika oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach sesji. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 12 radnych, więc Rada Miejska może obradować                      
i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił wniosek  
Burmistrza Sulejowa z prośbą o zwołanie sesji w trybie nadzwyczajnym.  
 
 
 

Punkt 2 
 

Przedstawienie porządku obrad. 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad i zapytał, czy wnosi ktoś zmiany do porządku obrad. 
 
Uwag do porządku obrad nie wniesiono.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekt uchwały, który będzie omawiany na dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekt uchwały otrzymali. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił porządek obrad. 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie  

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 
4. Interpelacje radnych - odpowiedzi.    
5.  Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
6. Zakończenie obrad. 

 

 
 

P u n k t 3 

 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Cieślik Kierownik Referatu Gospodarki 
Nieruchomościami i Rolnictwa.  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił stanowiska  
komisji stałych Rady Miejskiej w Sulejowie w sprawie projektu uchwały w sprawie wyboru 
metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej 
opłaty. Przedstawił także opinie niektórych radnych z posiedzeń komisji stałych Rady 
Miejskiej w Sulejowie.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poprosił radnych 
o ustosunkowanie się co do wysokości stawek przedstawionych przez Burmistrza Sulejowa  
Pana Wojciecha Ostrowskiego w projekcie uchwały.  
  
 
Radny 
Jacek Ciapała 
      Stwierdził, że po konsultacjach z mieszkańcami można rozważać podniesienie stawek 
      za odpady komunalne o 1 zł. Zaproponował stawki 8 zł  i 16 zł.  
 
 
Radny 
Grzegorz Królik 
       Zaproponował stawki w wysokości 7 zł i 15 zł czyli na dotychczasowym poziomie.  
       W obecnej kadencji stawki były podwyższane już trzy razy.  
       Uważa, że należy wyegzekwować należności od osób, które nie płacą.  
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Radny 
Włodzimierz Warmus 
        Zaproponował stawkę w wysokości 7 zł i 15 zł czyli na dotychczasowym poziomie. 
        Uważa, że należy wyegzekwować należności od osób, które nie płacą. 
 
 
Kierownik Referatu 
Katarzyna Cieślik 
        Poinformowała, że: 
        - 6.000 zł to koszt programu komputerowego, 
        - 2 pracowników zajmuje się sprawami odpadów komunalnych – 2 etaty, 
         
 
Radny 
Sebastian Gaik 
       Uznał, że po dokładnym przeanalizowaniu otrzymanych materiałów zmienił zdanie   
       i zaproponował stawkę w wysokości 7 zł i 15 zł czyli na dotychczasowym poziomie. 
 
 
Radny 
Konstanty Ruciński 
        Zapytał, czy jest w urzędzie taki referat, gdzie ściągalność podatków, bądź opłat 
        wynosi 100%. 
        Zaopiniował pozytywnie stawki zaproponowane w projekcie uchwały – 9 zł i 18 zł.  
 
 
Radny 
Mirosław Włóka 
        Uważa, że należy uszczelnić system płatności za odpady komunalne.  
        Zaproponował stawkę w wysokości 8 zł i 16 zł. 
        Gmina Sulejów wraz z ościennymi gminami powinna rozważyć utworzenie  
        wysypiska śmieci.  
 
 
Radny 
Jan Ratajczyk 
        Zaproponował stawkę w wysokości 8 zł i 16 zł. 
 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
       Zaproponował stawkę w wysokości 7 zł i 15 zł. 
       Stwierdził, że jest bieda w rodzinach i nie stać ich będzie na podwyższone opłaty. 
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Radny 
Bartosz Borkowski 
       Zaproponował stawkę w wysokości 8 zł i 16 zł. 
 
 
Radny 
Sławomir Szczur 
      Uważa, że należy uszczelnić system płatności za odpady komunalne.  
       Zaproponował stawkę w wysokości 7 zł i 15 zł. 
   
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
       Przedstawił radnym wykaz, ile nie ściągnięto należności za odpady komunalne 
       w latach 2013, 2014, 2015, 2016. Uważa, że należy uszczelnić system ściągalności  
       za odpady komunalne.  
       Zaproponował stawkę w wysokości 7 zł i 15 zł. 
   
 
Radny 
Jacek Ciapała 
       Stwierdził, że zaproponowana podwyżka jest zbyt wysoka. Można ograniczyć  
       częstotliwość odbioru nieczystości stałych. Gmina Sulejów wraz z ościennymi gminami  
       powinna rozważyć utworzenie wysypiska śmieci.  
       Uważa, że należy uszczelnić system płatności za odpady komunalne. 
 
 
Radny  
Sebastian Gaik 
     Uważa, że przygotowana i przedłożona radnym analiza jest bardzo przejrzysta                                                                         
     i rzeczowa. Zaproponował stawkę w wysokości 7 zł i 15 zł. 
 
 
Przewodniczący Rady  
Adam Stobiecki 
      Stwierdził, że w związku z koniecznością ograniczenia strat związanych z odbiorem  
      nieczystości stałych należy ogłosić ABOLICJĘ dla wszystkich mieszkańców, łączy się  
     to z wypełnieniem deklaracji i uregulowaniem zaległości.  
 
 
Radny 
Mirosław Włóka 
      Zgłosił wniosek formalny o przegłosowanie stawek w wysokości 8 zł i 16 zł. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie poddał pod głosowanie wniosek formalny. 
                   

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

za                               5 

przeciwnych              6 

wstrzymujących        1 

 
Wniosek nie został przyjęty przez radnych. 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
    

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

                  

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

za                             0 

przeciwnych           10 

wstrzymujących       2 

 
 
Rada Miejska w Sulejowie nie podjęła projektu uchwały w sprawie wyboru metody 
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej 
opłaty. 

 
Punkt 4 

 
Interpelacje radnych. 

 
Radny 
Grzegorz Królik  
         Zwraca się z prośbą o wysypanie kruszywa na ulicach: 
- Kuligowska od strony Ogrodowej, 
- Kopalnia Górna od strony Kopalni Dolnej, 
- Kopalnia Górna od strony ul. Taraszczyńskiej, 
- i uwałowanie po położeniu kruszywa. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki prosił o przyjęcie wniosku  
poprzez aklamację w sprawie ogłoszenia ABOLICJI. 
 
Radni Rady Miejskiej w Sulejowie uważają, że w związku z koniecznością ograniczenia 
strat związanych z odbiorem nieczystości stałych należy ogłosić ABOLICJĘ dla 
wszystkich mieszkańców.  
 
 
 

Punkt 5 
 

Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
Radny 
Jacek Ciapała 
       Wnioskował o: 
       - utwardzenie drogi do Państwa Adamków, 
       - naprawa drogi w miejscowości Mikołajów, 
       - naprawa drogi od Kalenia do drogi 742, 
       - naprawa drogi od Sulejowa do miejscowości Biała, zebranie poboczy i pogłębienie 
         rowów. 
 
      Poinformował, że w miejscowości Biała na słupach elektrycznych znajdują się przewody  
      telefoniczne. Prosił o zdjęcie tych przewodów.  
 
 
 
Radny 
Bartosz Borkowski 
      Zgłosił uszkodzoną studzienkę kanalizacyjną na ul. Garncarskiej przy posesji nr 32.  
 
 
 
Radny 
Sławomir Szczur 

         Wnioskował o: 
         - zamontowanie lampy oświetlenia ulicznego w miejscowości Koło przy posesji nr 40, 
         - zamontowanie tabliczek z numerami posesji od nr 13 B do 13 E w miejscowości Koło. 
          

 
 

Radny 
Mirosław Włóka 

        Poinformował, że w miejscowości Włodzimierzów ul. Polna zwisa  przewód  
        linii telefonicznej. Prosił o zdjęcie tych przewodów.  
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Radny 
Jan Ratajczyk 

         Zamontowanie tabliczek z nr posesji w miejscowości Witów od numerów 
         od 1 – 4, 5, 6 – 8, 9 – 60.    

 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
      Prosił o: 
- usunięcie słupka po słupie betonowym na ul. Podkurnędz, 
- namalowanie przejścia dla pieszych na ulicy Koneckiej i Opoczyńskiej, 
- założenie monitoringu na terenie Gminy Sulejów, 
- przekazanie protokołu z kontroli w MZK przez RIO,                                                                                       
- przekazać radnym informację jaki był koszt całkowity budowy i wyposażenia żłobka, 
- dowiezienie kruszywa na ul. Dobra Woda w Sulejowie.  
 
 
 
   Punkt 6 

 
Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że porządek 
obrad został zrealizowany. 

Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam LI sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 22 lutego 2018 r.                              
o godzinie 1615.                       
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